
J.V.Veski nimelise Maarja-Magdaleena Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll nr.1 (2024/2025
õppeaasta)

11.11.24

Algus 17.30

Lõpp 19.30

Koht: J.V.Veski nim. Maarja- Magdaleena Põhikool

Osalesid:

 Kristiina Raja- kooli direktor
 Helina Tamme- õpetajate esindaja
 Mart Kallaste – lapsevanemate esindaja (lasteaed)
 Ariana Rooba- lasteaia töötajate esindaja
 Kairi Mansberg- lapsevanemate esindaja
 Piret Haossar- lapsevanemate esindaja
 Endo Haossar- lapsevanemate esindaja
 Uko Mansberg- õpilaste esindaja

Puudusid:
 Kaile Tuvi-   lapsevanemate esindaja
 Anne- Liis Simo- lapsevanemate esindaja(lasteaed)
 Kadri Kaabel- lapsevanemate esindaja(lasteaed)
 Vahur Poolak- Tartu valla esindaja

Juhatas: Kristiina Raja

Protokollis:  Kairi Mansberg

Päevakord:

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine.

2. Töötajate palgakorralduse põhimõtted – hoolekogu arvamus.

3. Õppekava uuendused lähtuvalt riiklikust õppekavast.

4. Eelarve hetkeseis ja sisend aastaks 2025

5. Õuesõppeala ja kaasav eelarve.

6. Jooksvad küsimused.



1. Direktori poolt esitatud uueks aastaks kandidaadid
Hoolekogu esimehe kandidaadiks esitati Mart Kallaste ning aseesimeheks Kairi Mansberg.
Teisi kandidaate ei olnud.

Otsus: ühehäälselt hoolekogu poolt kinnitatud

2. Direktori poolt ette kantud kooli töötajate palgakorralduse põhimõtted.

Direktor tegi ülevaate palgakorralduse põhimõttetest.

3. Õppekava uuendused lähtuvalt riiklikust õppekavast

Direktor tutvustas riiklikus õppekavas toimunud muudatusi.

Arutleti aine- ja töökavade üle.
Kooli kodulehel on enamike ainete ainekavad leitavad. Mõnede aineõpetajate ainekavad on
puudu (näiteks inglise keel ja 3.kooliastme ajalugu). Tõstatati küsimus, kas kõigil õpetajatel on
olemas töökavad ja kas neid suudetakse täita.

Loovtööde osas soovitus: vaadata üle eelmiste aastate tulemused. Loovtööde juhendaja peab
omama pädevust juhendamise. Tehti ettepanek õpetajate koolitamiseks õpilastööde
juhendamise alal.

Direktor tegi ülevaate uutest õpetajatest

4. Eelarve hetkeseis ja sisend aastaks 2025

Direktor tegi ülevaate.

Palju raha on kulunud transpordile. Valla poolt on pakutud koolile kasutamiseks 8-kohaline
buss. Bussijuht kooli poolt olemas.
Arutletud: praegune transport lahendatud nii,  kui minnakse võistlustele, siis kasutatakse
õpetajate oma sõiduvahendeid või sõidab mõni lapsevanem.

Õpetajate esindaja: õpetajale pannakse liiga suur vastutus, olla autojuht. Ei soovita.

Direktori poolt jätkatud eelarve osas:
Info ja kommunikatsiooni osas samuti suur rahaline kulu; kuna kasutusel õpikeskkonnad, mis
on väga vajalikud.

Uue aasta eelarve:
- kooli sünnipäev. 12.aprill
- Sööklale vajalikud katlad
- ATS väljaehitamine kooli pööningule
- Võimlale automaatne uksesüsteem, et oleks ligipääs väljaspool kooliaega ka kogukonna

liikmetele
- Aula põranda lihvimine
- Valvekaamerad
- Probleemiks endiselt kevadel üle kuumenenud klassiruumid. Need tingimused ei vasta

õpperuumidele. Klassides kevadel 29-30 kraadi. Probleemiga tegeletakse.



5. Kaasav eelarve
Direktor tegi ülevaate õuesõppeklassi projektist
Eelmise aasta kaasavast eelarvest saadud summa: 10000.-
Selle eest saad: projekt, kaevamistööd, tänavakivi koos paigaldusega
Õuesõppeklassi ehitusega alustatakse sügisel.

Kooli eestvedamisel pannakse sama projekt uuesti kaasava eelarve hääletusele.
Vajalik 25000.-
Hääletus toimub 2-14. detsember.
Ootame kogukonna äärmiselt kõrget aktiivsust.

6. Jooksvad küsimused

- Ettepanekud:
- Laulupärlikesele palun valida laulud, mis lastele jõukohased. Sama kehtib ka teiste kooli

poolt korraldatavate tähtpäevade kohta. Nt Emadepäev.
- Mardi ja Kadripäev au sisse. Lapsed võiksid osata laule. Muusikatunnis laulude õppimine.
- Pöörata suuremat tähelepanu olümpiaadide ja ainevõistluste ettevalmistusele
- Andekamate laste arendamise jätkamine.
- J.V.Veski portree kooli tagasi


